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Aan de dames en heren, 

leden van de gemeenteraad 

ONDERWERP  DATUM  BIJLAGEN  

ENCI : cultuurhistorisch onderzoek  

en invulling SOME bestuur  

 1 februari 2022 

Verzonden: 01-02-2022 

 
 

 

BEHANDELD DOOR  TELEFOONNUMMER  ONZE REFERENTIE  

KA (Karin) Gybels  043 350 4678  2022.02842  

E-MAILADRES  FAXNUMMER   UW REFERENTIE  

Karin.Gybels@maastricht.nl  043 - 350 4141  --  

Geachte raadsleden,  
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In de raadsinformatiebrief van 15 december 2021 heb ik toegezegd u op de hoogte te houden van de 
voortgang inzake de verkoop van het ENCI-bedrijventerrein en van het cultuurhistorisch onderzoek 
en advies van de rijksbouwmeester. Wat betreft het eerste punt kan ik u geen nieuws melden omdat 
ENCI tot dusverre geen inzicht geeft in het verloop van het verkoopproces. Wel kan ik u via deze 
raadsinformatiebrief informeren over de actualiteit ten aanzien van het cultuurhistorisch onderzoek 
en de nieuwe invulling van het SOME-bestuur.  
 
Cultuurhistorisch onderzoek  
Het bureau Crimson Architectural Historians heeft in opdracht van het Atelier Rijksbouwmeester, de 
Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed, provincie Limburg en gemeente Maastricht, en met 
medewerking van ENCI, een cultuurhistorische verkenning opgesteld over het ENCI-bedrijventerrein.  
Na eerste oplevering en ambtelijke afstemming medio december 2021 is dit rapport op 20 januari 
2022 bestuurlijk besproken door bovenstaande partijen.  
 
Vanwege transparante communicatie is besloten dat de rijksbouwmeester dit rapport op één moment 
aanbiedt aan de gemeenteraad, provinciale staten, SPA, Natuurmonumenten, SOME en de 
indieners van het verzoek tot aanwijzing als rijksmonument. Het rapport (zowel de complete versie 
als een samenvatting) en het advies van de rijksbouwmeester aan de staatssecretaris ontvangt u 
dus rechtstreeks van hem.  
 
De rijksbouwmeester onderschrijft in zijn advies de conclusies van het rapport en raadt de 
staatssecretaris aan om een aanwijzingsprocedure voor het geheel van groeve en industrieterrein 
conform de Erfgoedwet te starten. Het Ministerie van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap zal na 
bestudering van het rapport en het advies haar overwegingen voorleggen aan de staatssecretaris. In 
het bestuurlijk overleg heb ik aangedrongen op een uitspraak op zo kort mogelijke termijn, gezien het 
belang van alle betrokkenen, inclusief ENCI als eigenaar van het terrein.  
 
Nieuwe invulling SOME bestuur 
Zoals eerder aan u gemeld hebben de bestuurders van de Stichting Ontwikkelings Maatschappij 
ENCI-gebied (SOME) per 31 december 2020 hun taken neergelegd en de lopende zaken vanaf dat 
moment vanuit een interim-positie waargenomen. Deze situatie heeft het gehele jaar 2021 
voortgeduurd. In die tijd is het voorstel tot actualisatie van het Plan van Transformatie opgesteld, en 
onder meer aan uw raad voorgelegd, waarin gekoerst wordt op opheffing van de stichting.  

https://maastricht.parlaeus.nl/user/bestuursdocument/env=help/action=showdoc/gd=26370/RIB_-_Reactie_op_brief_ENCI_11_november_2021.pdf
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Daarom heeft het college besloten om voor de komende periode een gemeentelijk ambtenaar te 
benoemen om de bestuurlijke taken tot de beoogde opheffing te kunnen invullen.  
 
Per 1 januari 2022 hebben de vorige bestuurders van SOME hun taken definitief overgedragen aan 
een nieuw bestuur. De nieuwe gemeentelijke vertegenwoordiger is de heer Fedor Coenen, manager 
Bestuurszaken en Externe Betrekkingen bij de gemeente Maastricht. Op diezelfde datum is de 
vertegenwoordiging van ENCI ingevuld door de heer Thijs Cremers en van SPA door de heer Jean 
Wijsen. Sinds 12 oktober 2021 vertegenwoordigt mevrouw Floor Schmeitz de provincie. De invulling 
vanuit Natuurmonumenten dient nog te gebeuren.  
 
Ik vertrouw erop u hiermee voor dit moment voldoende geïnformeerd te hebben.   
 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
 
 
 
Gert-Jan Krabbendam, 
Wethouder Klimaat & Energie, Ruimtelijke ontwikkeling en Mobiliteit. 

 


